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E lEccions comunals anDoRRa la VElla

CDI+LIBERALS D’ANDORRA

Minguillón i Pintos reafirmen que el 
consens és prioritari per l’heliport
Els candidats de Cd’i + Liberals d’Andorra 
van pujar ahir fins la Comella per anunciar 
el seu posicionament en contra d’instal·lar 
l’heliport en aquest indret, 
si els ciutadans no el vo-
len. “El deure d’un Cònsol 
és estar al costat dels seus 
parroquians, així com el 
deure d’un Comú és donar 
resposta al Govern quan 
demana informació i va ser el Govern qui 
ens va requerir, en dos ocasions, a donar 
un llistat dels terrenys de propietat comu-

nal que podrien ser objecte d’estudis tèc-
nics per a fer aquesta infraestructura”, va dir 
Jordi Minguillón.  Victor Pintos, candidat 

número dos de la llista Cd’i 
+ Liberals d’Andorra va dir

que l’heliport “és un 
tema sensible, del que ja fa 
20 anys que se’n parla i en-
cara sense a arribar a trobar 
punts d’acord pel que fa a la 

seva ubicació”. Pintos va afirmar que també 
han acordat amb els independents que si no 
és per consens no es farà aquest projecte. 

Víctor Pintos i Jordi Minguillón, ahir a la Comella. 
  // LIBERALS D’ANDORRA

DEMÒCRATES PER ANDORRA

DA estudia soterrar el trànsit de 
vehicles a la zona de la Rotonda

Da vol millorar la connexió  entre la 
part alta de Meritxell i la part posterior a 
la plaça de la Rotonda . A més, s’estudiarà 
la possibilitat de soter-
rar el pas de vehicles a la 
zona. Així ho va explicar 
ahir la candidata a cònsol 
major, Conxita Marsol.

També va anunciar 
que es millorarà la sen-
yalització i l’ambientació de la plaça de 
la Rotonda per donar més unitat a tota 
l’avinguda Meritxell. Marsol va constatar 

que els visitants perceben que la plaça és 
un punt final de l’avinguda i fa d’aturador 
per al trànsit de vianants. Per això  es vol 

afavorir la mobilitat dels 
vianants per fer que con-
tinuin de la part alta cap a 
baix i viceversa. 

La proposta d’estudiar 
un possible soterrament 
del trànsit a la zona que 

envolta la plaça de La Rotonda milloraria 
la mobilitat dels vianants, descongestion-
aria el trànsit i augmentaria la seguretat.

Els candidats de DA, ahir a la plaça de La Rotonda.
  // AGÈNCIES

PARTIT SOCIALDEMÒCRATA+INDEPENDENTS

El PS vol incentivar el comerç i 
obrir una borsa de locals buits
PS+Independents proposa diàleg amb 
els empresaris per reactivar les zones 
comercials i obrir una borsa de locals 
buits que ajudi a ocupar-
los amb més celeritat.

Els números 3 
i 4 de la llista de 
PS+Independents a An-
dorra la Vella, Francesc 
Rechi i Sergi González, 
van desgranar durant una visita a la zona 
de la Rotonda les propostes del programa 
per reactivar l’activitat comercial. Apos-

ten pel diàleg amb els botiguers a l’hora 
de prendre decisions importants com 
ara si cal, o no, fer una avinguda Meritx-

ell per a vianants. Es vol 
potenciar aquesta artèria, 
sense oblidar altres zones,  
i crear una borsa de lo-
cals buits per posar en 
contacte propietaris i 
empresaris interessats a 

llogar-los. González ha advertit que “ens 
preocupa que la desertització estigui ar-
ribant al nostre pulmó comercial”. 

Francesc Rechi i Sergi González, ahir, a la Rotonda.
  // PS

SENTIT COMÚ (SDP+INDEPENDENTS)

Sentit Comú explica les seves 
propostes per a la gent gran
Els candidats de Sentit Comú, Delfí Roca, 
Àngel Dalmau, Laura Pérez i Carles Perea 
van realitzar ahir una visita a la Casa pairal 
de Santa Coloma, situada a 
la Casa Quim de Dolsa.

Els padrins van co-
mentar als candidats 
una sèrie de necessitats i 
mancances urgents que 
segons ells, l’equip comu-
nal no està atenent. Van mostrar-se preo-
cupats per la manca d’un espai comunal 
per a la gent jove de Santa Coloma a on 

puguin dur a terme activitats ja que se-
gons van explicar, no tot el jovent es pot 
desplçar a diari fins al centre de la capital.

Sentit Comú va expli-
car les seves propostes 
per a Santa Coloma, com 
ara dignificar els espais 
públics per augmentar la 
qualitat de vida. També 
van dir que volen fer can-

vis per donar més llum a la casa pairal, 
situada en un soterrani, entre altres qües-
tions adreçades al col·lectiu.

Visita a la Casa pairal de Santa Coloma.
  // J. G.

Pintos: “ja fa 20 
anys que se’n parla 

i encara sense 
arribar a acord”

Preocupa que 
la desertització 

arribi a l’avinguda 
Meritxell

També està 
previst millorar la 
senyalització per 

als vianants

Millorar els 
equipaments com 

la Casa pairal és 
un dels objectius


